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1. Møtereferat 
 

Dato: 05.04.2018 

Tidspunkt kl.: 19:00 – 22:00 

Sted: Hos Oddvar i Gåsbuv 900 

Referent: Tove 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

Deltakere 

Oddvar Dufseth Leder 930 67 862 oddvar.dufseth@bbnett.no 

Henriette Kildahl Styremedlem 414 31 990 henriette_kildahl@hotmail.com 

Hanne-Grethe Sæhlie Kasserer 906 25 014 hanne-grethe.sahlie@bbnett.no 

Tove Merete Rosenberg Sekretær 911 18 323 tmrg@online.no 

Kjell Ivar Knutsen Styremedlem 416 30 274 kji-kn@online.no 

Solveig Fredriksen Aasen Styremedlem 959 14 613 solveig.aasen@inn.no 

 
Forfall: Kjell Ivar Knutsen. Pål Sætrang Tåsåsen møtte som tidligere leder. 
 
AGENDA: 
 
FASTE SAKER: 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste mm 

Godkjent 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte. 

Referat sendes styret sammen med dette referatet. 
Pål sender referater samt nyhetsbrev fra siste årene til Oddvar. 

3. Konstituering av styret mm 

Presentasjon. Alle oppmøtte presenterte seg og styrets sammensetning ble som følger: 
- Nestleder:    Solveig Fredriksen Aasen  
- Kasserer:  Hanne-Grethe Sæhlie    
- Sekretær:  Tove M Rosenberg   
- Webmaster : Henriette Kildahl  

Melding om nytt styre og dets sammensetning må sendes til: 

- Brønnøysundregistrene (Enhetsregisteret): Pål S Tåsåsen ordner dette. 
- Nye innflyttere i området vårt se vedlagte Vangsåsen vels informasjonsbrosjyre - ok 
- Hamar kommunes hjemmeside: Oddvar melder dette. 
- Vangsåsen vels hjemmeside: Pål informerer Henriette om hjemmeside samt facebook-sida 

og oppdaterer hjemmesida. 

4. Medlemsliste. Økonomi (Hanne–Grethe) 

 Medlemsantall 2017 pr 31.12: 90 
 Medlemsantall 2018 pr 05.04 70    

Beholdning Sparebanken Hedmark pr 01.01.18:  kr 100.036,53 
         pr 05.04.18; kr 102.196,68  
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Søknad om tilskudd:  

Tove har sendt søknad om støtte til Sparebank stiftelsen Hedmark på kr 15.000,- for oppgrade-
ring av friluftsparkene. Svar er foreløpig ikke tilbakemeldt. 

Søknad er også sendt Hedmark Fylkeskommune på kr 20.000,- til merking av turstiene samt 
lekeapparater til friluftsparkene. Søknad blir behandlet i Fylkesrådet 16.04.18. 

 

5. Nyhetsbrev/infoskriv 

Ansvar for utdeling på ulike strekninger: 
Sandvoldvegen – Vangseterlia -Torvet (men ikke Torvet)   80 eks – Kjell Ivar 
Kirkebyenga + St. Mikaelsveg til Torvet (men ikke Torvet)   60 eks - Henriette 
Torvet – Korslund – Narmo – Palerudgutua - Korslund   70 eks - Solveig 
Granstua - Brennsætervegen – Skjeset – Torvet (ikke Torvet)  80 eks – Hanne-Grethe 
Nedre Skjeset – Vårtun - Narmoe – Elvsrud – Vestvang - Korslund 90 eks -  Tove M 
Totalt 380 stk – mulig noe i overkant? 
 

Innhold i neste nyhetsbrev: 

- Leder (om det nye styret). 
- Nytt fra årsmøtet 
- Aktivitetsdagen på Kirkebyenga  
- Måneskinnstur - utsettes 
- Medlemsmøte – 11.04. på Mammuthuset  
- Info om at det fortsatt er mulighet for å bestille fiber for de som ikke har gjort dette ennå! 
- Søppelplukking  
- Nytt fra styret 

 

OPPFØLGINGS- OG INFORMASJONSSAKER: 

6. Årsmøtet 2. mars 2018. Oppfølging 

Underskrevet årsmøteprotokoll er sendt styremedlemmene. Protokollen tas til orientering. 

Årsplan for 2018: 
- De tidsbestemte aktivitetene planlegges på styremøter i forkant. 
- Plan- og trafikksikkerhetssaker  
- Verving av nye medlemmer er fast sak på alle møter – utsettes til neste møte. 
- Friluftsparken på Skjeset. Hanne-Grethe sjekker om interessen for friluftsparken fortsatt er 

aktuell. Noen ildsjeler i Bergslia? 
- Videreutvikle hjemmesiden og facebook-siden vår. Pål informerer Henriette. 
- Arrangements- og vedlikeholdskomiteen for friluftsparken på Kirkebyenga. Henriette blir ny 

kontaktperson fra styre. 
- Videreutviklingen på Dufsetbakken med bl.a. å inkludere den gamle skibakken i anlegget. 

Oddvar tar dette ansvaret. 
- Egen komite for stimerkingsprosjektet. Vegard Urset og Christian Dufseth har sagt seg villige 

til å bistå vedr stimerkingen. De sjekker ut om mulighet for å få med seg en person til. 

Budsjettet for 2018 benyttes aktivt i økonomistyringen i foreningen. 

7. Dugnadsfiber. Status. 

Planen er å starte til våren. Eidsiva leier inn Dobloug Entreprenør for graving. Kontrakt blir utar-
beidet i disse dager. Info-brev blir om kort tid levert de som har bestilt fiber iflg Birkeland. Ønske 
om at vellet informerer beboere om fortsatt mulighet for å bestille fiber for de som ikke har gjort 
dette ennå. 
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NYE SAKER: 

8. Hyggekveld/medlemsmøte i april/mai. 

Hyggekveld på Mammuthuset 11.05.18. Tema for møte info om fiber, kommuneplan, Brasil-tur 
v/Ole Nashoug. Loddsalg – Hanne-Grethe ordner nye loddbøker samt to fl rødvin og en fruktkurv. 

9. Søppelplukking langs vegene 7. – 10. mai 

Oddvar kontakter kommunen om sekker og henting av søppel 11.05. 

10. Utsetting av krakkene. 

Kjell Ivar kjører ut krakker. Ta kontakt før henting av krakkene. 

11. Hastighetsbegrensning på Veståsvegen fra Narmo til Skjeset 

Oddvar sender brev til Statens Vegvesen etter henstilling fra medlem om hastighetsbegrensning 
som følge av flere trafikkulykker i Narmokrysset. Hastigheten her er i dag 80 km/t. 

12. Møteplan Forslag 

Neste møte: onsdag 6. juni 2018 kl 1900 hos Hanne-Grethe, Brennsætervegen 11. 

Videre: Torsdag 6. sep 2018  kl 1900 hos 

Torsdag 11. okt 2018  kl 1900 hos 

Torsdag 15. nov 2018  kl 1900 hos 

Torsdag 10. jan 2019  kl 1900 hos 

Årsmøte:  Fredag 22. feb 2019  kl 1900  

13. Eventuelt 

Det er ønske om egen mail-adresse for vellet. Pål og Henriette ser på dette. 
Tove sjekker i banken om mulighet for Vipps. Registrering i Brønnøysund må trolig være klar først. 
 


